



交通枢纽

TRANSPORT HUB

中国新达批发商城距华沙中心20公里处，机场附近直达公交方便快捷。四通八达的交通网络与优越的地理优势，使得新达中国批发商城既享现代商务的便捷，又可坐享人流、车流不断的强大商机。

Sinda wholesale center is located 20 km from Warsaw city center, near the airport. The extensive transportation network and privileged location making us has a convenient modern business and the huge customer opportunities.

商业核心

COMMERCIAL CORE

新达批发商城位于华沙城的批发购物中心，已中国批发城、越南批发城和土耳其批发城等市集群体，市场集聚明显，规模宏大。

Sinda wholesale center is located in the concentrated areas of wholesale in Warsaw. Surrounded by a wholesale center of China (GD), wholesale center of Vietnam and Turkey.



波兰简介

About Poland

波兰位于欧洲中部，西邻德国，南接捷克、斯洛伐克、东靠俄罗斯、立陶宛、白俄罗斯、乌克兰，是连接东、西欧的重要交通要地，对开拓东欧市场具有明显的区位优势。国土面积31.27万平方公里，人口3813万。1995年7月加入世界贸易组织，1996年11月加入经济合作与发展组织（OECD），2004年5月加入欧盟，2007年12月21日加入申根区。1989年起实行经济转轨，特别是1992年以来波兰经济以年均4-5%的速度增长，人均GDP由原来的1547美元提高到2006年的8943美元。

Poland is a country in Central Europe, bordered by Germany to the west, the Czech Republic and Slovakia to the south, Ukraine, Belarus and Lithuania to the east, and the Baltic Sea and Kaliningrad Oblast, a Russian exclave, to the north. Its an important traffic center connecting the east and western Europe. For the development of markets in Eastern Europe has a regional advantage. The total area of Poland is 312,679 square kilometres, population over 38 million people. Poland joined the WTO in July 1995, joined the OECD in November 1996, joined the EU in May 2004, joined the Schengen area on 21st December 2007. Economic transition since 1989, especially since the 1992, poland's economic growth rate of 4-5% annually. Per capita GDP from \$ 1,547 increase to \$ 8,943 in 2006.

1949年10月7日，中国和波兰建立大使级外交关系。中波两国有着传统的友好关系，早在1950年两国就签署了第一个政府间贸易协定。近年来，中波关系在相互尊重、平等互利、互不干涉内政的原则基础上稳步发展，中波经贸关系也有了长足的进展，波兰一直是中国在中东欧地区最大的贸易伙伴之一。2007年中波双边贸易额为76.64亿美元。目前，波兰是中国在欧盟第十大贸易伙伴和中东欧地区最大贸易伙伴，中国则已成为波兰第三大进口来源地和在亚洲地区最大的经贸合作伙伴。

On 7th October 1949, China and Poland established diplomatic relations at ambassadorial level. As early as 1950 the two countries signed the first inter-governmental trade agreements. Poland has been one of China's largest trading partner in Central and Eastern Europe. Bilateral trade between China and Poland in 2007 amounted to \$ 7,664,000,000. Currently, Poland is China's tenth largest trading partner in the EU and the largest trading partner in Central and Eastern Europe. China has become Poland's third largest source of imports and the largest trade partner in Asia.

